
S
ağlık durumu iyi 
olan Başkan 
Muhammet 

Balta'nın; Kazanın 

yaşandığı andan itibaren 
kendisine geçmiş olsun 
dileklerini iletmek 
amacıyla yoğun bir 
şekilde arayan, mesaj 
gönderen, sosyal 
medyadan paylaşan, 
aramasına rağmen 
rahatsızlığı nedeniyle 
kendisine ulaşamayan, 
hayır dualarını gönderen 
herkese selamlarını 
iletiyor. Başkan Balta, tüm 
hemşehrilerimizden Allah 
razı olsun dedi. Bizlerde 
Büyükliman Postası 

Gazetesi olarak 
Başkanımızın tedavisi ile 
yakından ilgilenen TBMM 
Çevre Komisyonu 
Başkanı, AK Parti Trabzon 
Milletvekilimiz Sayın 
Muhammet Balta'ya, 
ameliyatı gerçekleştiren 
doktorlarımıza, Vakfıkebir 
ve Ankara'daki tüm sağlık 
çalışanlarımıza, defalarca 
arayarak bilgi almak 
isteyen, destek mesajları 
gönderen siz değerli 
halkımıza teşekkür ediyor, 
şükranlarımızı sunuyoruz.
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CUMHURBAÞKANI
ERDOÐAN TRABZON'DA

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Trabzon Atatürk Alanı Meydan Parkında Trabzon halkıyla buluştu.

R
ecep Tayyip Erdoğan 
şu şekilde konuştu; 
"Biz bu şehri gönülden 

seviyoruz. Biz bu şehrin 
insanlarını Allah için 

seviyoruz. Bu şehrin 
insanlarını sevmeyenin de 
aklından şüphe ederiz. Her 
fırsatta Trabzon'a geliyoruz. 
Biz kendimizi bu şehrin evladı 
olarak görüyoruz ama bu 
şehri de ülkeyi de sevmek 
lafla olmaz. Yalan ile dolanla 
sevmek asla olmaz. Sevmek 
hizmetle olur. Sevmek 
enerjiden savunmaya, dış 
politikadan otomobil sanayine 

kendi göbeğini sevmekle olur. 
Sevmek Türkiye Yüzyılını 
sevmekle olur. Bize bu 
toprakları vatan yapanların 
mirasını yaşatmakla olur. 
Trabzon Kandil'den sevilmez. 
Pensilvanya'dan sevilmez. 
Lodra'dan sevilmez. Buradan 
sevilir. Fatih'in torunları 
1461'den rahatsızlık 
duyanlara cevabı 14 Mayıs'ta 
verecektir. 

FATIH ERBAKAN
TRABZON'DA
Yeniden Refah Partisi Genel Başkanı Fatih Erbakan Trabzon'da partisinin düzenlediği mitingde konuştu.
Mitingde neden Cumhur İttifakında olduklarını ifade eden Erbakan, “Bir oy Erdoğan'a, bir oy Erbakan'a” dedi.

eniden Refah 

YPartisi Genel 
Başkanı Fatih 

Erbakan, Trabzon Atatürk 
Alanı Meydan Parkında 
partisinin Trabzon İl 
Başkanlığı tarafından 
organize edilen mitinge 
katıldı. Mitingde ayrılan 
alanı dolduran partililere 
ilk olarak İl Başkanı 
Süleyman Pulat, hitap etti.

> Sadık AYDIN 2'de > Ahmet KAMBUROĞLU 3'de

BELEDÝYE BAÞKANI
KAZA GEÇÝRDÝ
Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta, geçirdiği
kaza sonucu her iki kolunda kırık ve çatlak meydana geldi.

YAVUZ AYDIN MÝTÝNGE DAVET ETTÝ
İYİ Partili Aydın: Sayın Akşener'in mitingine katılanlar, ayrılırken insanlar mutlu olacak!

BACASIZ FABRIKA OLAN
TURÝZMÝ 12 AYA YAYACAK
TURÝZM PLANI GELÝÞTÝRECEÐÝZ
Yeniden Refah Partisi Trabzon Milletvekili Adayı Gökhan Şahin,
Trabzon'da istihdamı artıracak ekonomik, turizm, sosyal, hukuk
ve eğitim alanında yapılacak yeni düzenlemelerle ilgili bilgi verdi. 

> Alper Özkan Karagöl 4'de

> Ahmet Kamburoğlu 4'de

Yİ Parti Genel Başkanı 

İMeral Akşener'in 
Çarşamba günü saat 

17.00'da Atatürk 
Alanında yapacağı 
miting öncesi 
açıklamalarda bulunan 
Trabzon Milletvekili 
adayı Yavuz Aydın, “Biz 
bu mitingi çok 
önemsiyoruz. Çünkü 
ortamı germeye 
çalışanlara inat, 
demokrasi şöleni 
yaşatmak, insanlarımıza 
barış, umudu anlatmak, 
yüzlerinde tebessüm 
bırakmak istiyoruz” dedi.
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Alper Özkan KARAGÖL

R
ecep Tayyip Erdoğan şu 
şekilde konuştu; "Biz bu 
şehri gönülden 

seviyoruz. Biz bu şehrin 
insanlarını Allah için seviyoruz. 
Bu şehrin insanlarını 
sevmeyenin de aklından şüphe 
ederiz. Her fırsatta Trabzon'a 
geliyoruz. Biz kendimizi bu 
şehrin evladı olarak görüyoruz 
ama bu şehri de ülkeyi de 
sevmek lafla olmaz. Yalan ile 
dolanla sevmek asla olmaz. 
Sevmek hizmetle olur. Sevmek 
enerjiden savunmaya, dış 
politikadan otomobil sanayine 
kendi göbeğini sevmekle olur. 
Sevmek Türkiye Yüzyılını 
sevmekle olur. Bize bu 
toprakları vatan yapanların 
mirasını yaşatmakla olur. 
Trabzon Kandil'den sevilmez. 
Pensilvanya'dan sevilmez. 
Lodra'dan sevilmez. Buradan 
sevilir. Fatih'in torunları 
1461'den rahatsızlık duyanlara 
cevabı 14 Mayıs'ta verecektir. 
Manda ve himaye kabul 
edilemez düsturuyla istiklal 
mücadelesini başlatanların 
torunları Mandacı Kemal ve 
yanındakileri sandığa 
gömecektir. 14 mayısta yapılan 
işleri yarım bırakmadan yapılan 
işleri devam ettirmeye söz mü 
Trabzon? Sen bu yaylaları 
yaylayamazsın. Derindir gölleri 
boylayamazsan. 14 Mayısta 
Kılıçdaroğlu ve avenesine bu 
yaylaları yaylayamayacağını 
gösteriyor musun Trabzon? 
Her gelişimde kalbimi 
bıraktığım Trabzon bu. Madem 
sevmek hizmetle olur dedik. 
Öyleyse Trabzon'a sevgimizin 
nişanesi olan hizmetlerimize 

geçelim. Yatırım tutarı 27 
milyar lirayı bulan 111 esere 
kavuşturuyoruz. Zigana Tüneli 
Trabzon ile Gümüşhane 
arasındaki bu tünel ile 
Karadeniz'i Doğu ve 
Güneydoğu Anadolu'ya, tarihi 
ipek yoluna bağlıyoruz. Zigana 
dağını geçilmez olmaktan 
çıkaran bu tünel bölgedeki her 
alandaki kalkınmasının 
sembolü olacaktır. 

Karşımızdaki masanın ömrü 
boyunca yaptığı işleri üst üste 
koyun, 10 ile 100 ile çarığın 
emin olun bir Zigana Tüneli 
etmez. Yaklaşık 8 milyar 150 
milyar liralık yatırım olan tünel 
ile 6 milyar 150 milyon liralık 
Maçka-Kara hava yolumuzun 
bölge ve şehrimize hayırlı 
olmasını diliyorum. Bir diğer 
önemli projemiz şehrimizin bir 
uçtan diğer uca adeta çehresini 
değiştiren Kanuni Bulvarı'nın 
biten kısımalrıdı. Bu bulvar 
sadece bir yol değil aynı 
zamanda bir medeniyet 
projesidir. Kanuni Bulvarımızın 

11 milyar liralık yatırımla biten 
18 kilometrelik kısmın 
şehrimize hayırlı olmasını 
diliyorum. Anaokulu, ilkokul ve 
imam hatip lisemizi Gençlik ve 
sporda, yurtlarımızın spor 
salonlarımızın, gençlik 
merkezlerimizi, sağlıkta Tonya 
ve Of Devlet hastaneleri ile 
diğer sağlık yatırımlarımızın, 
tarım ve ormanda Trabzon 
Atasu Barajı içme suyu arıtma 

tesisi ile çeşitli projelerin çevre 
ve şehircilikte iller bankası 
tarafından şehrimize 
kazandırılan çok sayıda hizmet 
ile TOKİ'nin 85 konut ve 45 
dükkandan oluşan 
inşaatlarının, çeşitli 
kurumlarımıza ait hizmet 
binalarının resmi açılışlarını da 
buradan yapıyoruz. Büyükşehir 
Belediyemiz şehrimize yeni bir 
terminal binası kazandırdı. 
Kadın istihdam ve Yaşam 
merkezi, Ganita-Faroz sahil 
bandı düzenlemesi, 20 ayrı 
altyapı projesi, bilim merkezi, 
Avrasya Pazarı, kadınlar hali 

gibi onlarca eseri hizmete hazır 
hale getirdik. Tüm bunların 
açılışlarını buradan yapıyoruz. 
Şehir içindeki küçük sanayi 
sitelerimizi yeni bir yere 
taşıyarak mevcut alanları 
dönüştürme çalıştırmalarımızın, 
uzunluğu 15 kilometreyi bulan 
hafif raylı sistem projemizin, 
Güney Çevre Yolumuzun 16 
kilometrelik ilk etabının, yıllık 
15 milyon yolcu kapasiteli yeni 

havalimanı inşaatının yakında 
başlayacağını sizlerle 
paylaşmak istiyorum. Ortahisar 
ve Arsin belediyelerimizin 
muhtelif yatırımlarının açılışını 
da buradan gerçekleştiriyoruz. 
Kardeşlerim bunlar bugün 
resmi açılışını yaptığımız işler. 
Bir de Trabzon'a 20 yılda 
kazandırdığımız işler var. Bay 
bay kemalin referansı ne? 
Acaba ne yapmış? Ziya paşa 
diyor ki “eşek ölür kalır semeri, 
insan ölür kalır eseri” Bay Bay 
Kemal senin ne eserin var? 
Seni biz SGK döneminden 
tanırız. Rahmetli Savaşay sağ 

olsaydı da senin o acıklı hlaini 
tüm Türkiye'ye tekrar 
gösterseydi. Alametifarikamız 
olan eser ve hizmet 
siyasetinden her vilayetimiz 
gibi Trabzon'da yararlandı. 
Bugüne kadar Trabzon'a 90 
milyar lira tutarında kamu 
yatırımı yaptık. Trabzon'u ihmal 
etmedik, edemezdik. Trabzon 
ile birlikte bu yola yürüdük. Bu 
yatırımlarla şehrimize eğitimde 

3 bin 80 adet derslik 
kazandırdık. 2. Devlet 
üniversitesini kurduk. Gençlik 
ve sporda 9 bin 607 kişi 
kapasiteli yüksek öğrenim yurt 
binaları açtık. 41 bin seyirci 
kapasiteli stadyum dahil 95 
spor tesisini hizmete sunduk. 
Sosyal yardımlarda Trabzonlu 
ihtiyaç sahiplerine 3 buçuk 
milyar lira tutarında kaynak 
aktardık. Sağlıkta bin 268 
yataklı 18 hastanemizle birlikte 
şehrimize 55 sağlık tesisi 
yaptık. Yatak sayısı 900 olan 
şehir hastanesin yapımı 
sürüyor. Çevre ve şehircilikte 

TOKİ vasıtasıyla 8 bin 76 
konutu tamamlayıp hak 
sahiplerine teslim ettik. Bin 31 
konutun yapımına devam 
ediyoruz. Şimdi de İlk Evim ile 
2 bin 550 konut, ilk iş yerimle 
250 iş yeri, ilk arsam ile 500 
altyapısı hazır arsa vereceğiz. 
Çömlekçi'deki 20 tescilli eseri 
aslına uygun şekilde restore 
ediyoruz. Burada inşaa 
edeceğimiz 221'i konut 331 
yapıyla Çömlekçi'yi şehrimize 
yakışır hale getiriyoruz. 6 millet 
bahçemizden 3'ünü hizmete 
açtık, kalanları sürüyor. 
Ulaştırmada 73 kilometreden 
devraldığımız bölünmüş yol 
uzunluğunu 267 kilometreye 
çıkardık. Denizcilikte 
Sürmene'ye, Of'a, Vakfıkebir'e, 
Arsin'e yeni balıkçı barınakları 
yaptık. Trabzon Limanı'nı 
yeniledik, Yat Limanı 'nı 
şehrimize kazandırdık. Tarım 
ve ormancılıkta 1 baraj, 1 içme 
suyu tesisi, 110 dere ıslahı, 1 
gölet, 1 atık suyu arıtma tesisi 
ve 49 hidro elektrik santral inşa 
ettik. Son 21 yılda Trabzon ve 
ilçelerinde inşa ettiğimiz dere 
islahlarıyla 224 yerleşim yeri ve 
10 bin dekar araziyi taşkın 
zararlarından koruduk. 
Trabzonlu çiftçilerimize 
toplamda 3 milyar lira destek 
verdik. Sanayide 1 organize 
sanayi, 1 endüstri, 1 
TEKNOPARK ve 2 araştırma 
geliştirme merkezi kurduk. 
Enerjide Trabzon ve 11 
ilçemize doğal gaz arzını 
sağladık. Önümüzdeki 
dönemde Tonya, Çarşıbaşı, 
Düzköy ve Çarşıbaşı'na 
doğalgaz arzını sağlayacağız.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Trabzon Atatürk Alanı Meydan Parkında Trabzon halkıyla buluştu.

BİLE BİLE İZİN VERDİLER, KINIYORUM!
HÜDAPAR'ın, halkın tepkisine rağmen iki gün peş peşe Trabzon'da stand açmasını değerlendiren İYİ Parti Trabzon Milletvekili adayı
Yavuz Aydın, “Burada teşkilatı hiç olmayan partinin amacı bellidir. Gerginlik çıkacağını bile bile, sırf AK Parti ile ortaklık yaptı diye,birkaç
oy uğruna buna izin verilmesi belli ki mesaj içermektedir. Bu iyi niyetli değildir, kınıyorum. Biz bunu anlıyoruz ama oyuna gelmeyiz” dedi.
SEÇİM ÇALIŞMASI 
DEMEK SAFLIKTIR!
“Bizim için PKK da terör 
örgütüdür, Hizbullah da. Eli 
silahlı her örgüte lanet 
okuyorum. Bunlarla işbirliği 
içinde olanlarla işimiz 
olmaz” diyen Yavuz Aydın, 
“HÜDAPAR'ın genel 
başkanı, gururumuz Gaffar 
Okkan'ın katillerinin 
avukatlığını yapan bir kişi. 
AK Parti'den listeye giren 
ve TBMM'ye göndermeye 
hazırlandıkları diğer 
HÜDAPAR adaylarının 
Hizbullah dosyaları var. 'Ne 
Mutlu Türküm Diyene' 
demeyen, 'Türk Bayrağı' 
isminden rahatsız olan, 
seçildiğinde Meclis'te 

yemin etmemesi beklenen 
bir parti üyelerinin, 
teşkilatının bile 
bulunmadığı bir ilde stant 
açma girişimini seçim 
çalışması olarak 
nitelendirmek saflıktır, bu 
girişim iyi niyetli değildir. 
Hem de bir gün önce açıp 
gerginlik yaşanmasına 
rağmen ikinci gün inadına 
yapılması bir güç 
gösterisidir. Buna izin 
verenleri herkes biliyor, 
şiddetle kınıyorum” diye 
konuştu.
VALİ BELLİ Kİ ÇOK 
MEŞGUL!
İYİ Parti Genel İdare 
Kurulu Üyesi olan Yavuz 
Aydın, “Bu partinin 

'Kürdistan' ile ilgili 
düşünceleri ortada. 
Milliyetçilik hassasiyeti üst 
düzey olan bir ilde gerginlik 
yaratacağını bile bile böyle 
bir kararı onaylayan 
zihniyete söyleyecek söz 
bulamıyorum. Bu süreçte, 
AK Parti mitinglerinde 
konuşma sırası beklediği, 
parti seçim çalışmalarına 
katıldığı için Trabzon 
Valisini ayrı tutuyorum, 
çünkü belli ki kafası orayla 
meşgul, asıl işini unuttu! 
Tek amacı ortalığı germek 
olan bu tezgahı asla basit 
bir stant açma diye 
masumlaştıramazlar. Sırf 
AK Parti ile ortaklık yaptı 
diye, sırf AK Partiden 

milletvekili listesine girdi 
diye buna göz yuman, ses 
çıkarmayan herkesi 
kınıyorum. Ancak, sadece 
şunu unuttular: Trabzonlu 
hemşehrilerim, milliyetçiliği 
yerle bir eden zihniyete ve 
ortakçılarına asla izin 
vermez. Bu kutuplaştırma 
çabasına katkı sunanlara 
en güzel cevabı, vatan 
sevdalısı, 'Ne Mutlu 
Türküm Diyene' sözünü 
ülke eden Trabzonlu 
hemşehrilerim vermiştir. 
Bizim uşaklar, bu oyuna 
gelmedi. Bu çirkin oy 
tezgahını darmadağın edip 
kaldırılmasına vesile oldu” 
değerlendirmelerinde 
bulundu.
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FATÝH ERBAKAN, TRABZON'DA
Yeniden Refah Partisi Genel Başkanı Fatih Erbakan Trabzon'da partisinin düzenlediği mitingde konuştu.
Mitingde neden Cumhur İttifakında olduklarını ifade eden Erbakan, “. Bir oy Erdoğan'a, bir oy Erbakan'a…” dedi.

Y
eniden Refah Partisi 
Genel Başkanı Fatih 
Erbakan, Trabzon Atatürk 

Alanı Meydan Parkında 
partisinin Trabzon İl Başkanlığı 
tarafından organize edilen 
mitinge katıldı. Mitingde ayrılan 
alanı dolduran partililere ilk 
olarak İl Başkanı Süleyman 
Pulat, hitap etti. Pulat, özetle şu 
şekilde konuştu: 
“FINDIK ALTIN DEĞERİNİ 
BULMUŞTU”
Yaklaşık 10 gün sonra bu 
meydanda yine toplanacağız. Bu 
sefer mili görüşün zaferini 
kutlamak için toplanacağız. 
Tarih tekerrürden ibarettir. 
İnşallah, çok kısa bir zaman 
içinde Milli Görüş meclise.. 
Sonra 10 ay sonra yapılacak 
yerel seçimde, artık belediyeler 
milli görüşlü kadrolara teslim 
edilecek. Bundan emin olun. 
Tarihte bu gerçekleşti ve oy 
verenler pişman olmadı. Şimdi 
İnşallah bu 10 günü çok iyi 
değerlendireceğiz. Gecemize 
gündüzümüze katıp seçmenlere 
ulaşacağız. Cumhur 
İttifakındayız, baraj sorunumuz 
olmadığını hepinizin bilmesini 
istiyorum. Ne kadar çok 
çalışırsak, o kadar arkadaşımızı 
meclise göndereceğiz. 
54. Hükümet, Trabzon'da 

Bakanlar Kurulunu yapmıştı. O 
zaman fındık fiyatı açıklanmıştı. 
Yerlerde sürünen fındık altın 
değerini kazandı. Hasretle 
beklediğimiz o günler yakın. 
İnşallah bu günleri sizlerle 
birlikte hep beraber göreceğiz”  
Yeniden Refah Partisi 28. 
Dönem Trabzon Milletvekili 
adayı Tuğba Bilgin, “Bana neden 
Yeniden Refah Partisi adaylığını 
kabul ettiniz diye sorulduğunda 
onlara söylediğim tek cümle 
şuydu: Yeniden Refah Partisi 
kadına çok değer veriyor, saygı 
da gösteriyor. O nedenle 
Yeniden Refah Partisindeyim” 
dedi. 
“ERBAKAN'IN ÇOCUKLUK VE 
İLKOKUL YILLARI, 
TRABZON'DA…” 
Yeniden Refah Partisi Genel 
Başkanı Fatih Erbakan ise 
mitingde özetle şu şekilde 
konuştu: 
“Bugün Trabzon'da olmaktan 
duyduğumu bahtiyarlığı altını 
çizerek ifade etmek istiyorum. 
Trabzon merhum Erbakan 
hocamızla özdeşleşmiş bir şehir. 
Çocukluk, ilkokul yılları, 
hayatının en güzel yıllarının 
geçtiği, hala okuduğu okulun, 
yaşadığı evin durduğu Trabzon, 
bizler için manevi önemi olan bir 
yer. Erbakan hocamız kendisini 

Trabzonlu olarak görür ve 
Trabzonlu olarak ifade edirdi. 
Bizde Erbakan hocamız gibi 
sizlerin hemşerisi olarak 
bulunuyoruz. 
“TRABZONLULARLA 
BİRLİKTE MİLİ GÖRÜŞÜ, 14 
MAYIS'TA MECLİSE..” 
Rahmetli Erbakan hocamız 
Trabzon'da ki okul yıllarında 
yaşadığı anıları gözleri dolarak 
bizlere anlatmıştı. Bu nedenle 
Trabzon'un bizlerin kalbinde çok 
önemli yeri var. Trabzonlularla 
birlikte Milli Görüşü 14 Mayıs'ta 
meclise taşımak nasip olsun… 
Yeniden Refah Partimiz 
seçimlerin öncesinde anahtar 
parti konumuna geldi. 
Halkamızın partimize gösterdiği 
muazzam teveccüh ve doğru 
siyaset anlayışı ile yeniden 
Refah Partimiz milletimizin 
teveccühüne mahzar oldu. 
“SEÇİM BÖLGELERİNDE 
İSTİSNASIZ BİR ŞEKİLDE 
KENDİ ADAYLARIMIZ İLE..” 
87 seçim bölgesinde istisnasız 
bir şekilde kendi adaylarımız, 
amblemimizle birlikteIN  
seçimlere giriyoruz ancak 
Cumhur İttifakının çatısı 
altındayız. Cumhurbaşkanlığı 
seçimlerinde sayın 
Cumhurbaşkanımızı 
destekliyoruz. Böyle bir kararı 

neden aldık. Çünkü karşı 
cephede bir araya gelen 
unsurlara baktığımızda, bunların 
zihniyetine, geçmişine, 
hedeflerine, söylemlerine, seçim 
bildirgelerine baktığımızda bu 7'li 
masa dediğimiz yapının 
Türkiye'de iktidar olmasına 
müsade edemez, bunların iktidar 
olmasına vesile olamazdık. 
Neden işte söylemleri ortada: 
Diyor ki “Ayasofya'yı yeniden 
Müze Yapmamız lazım” “Okul 
öncesi çocukların Kuran 
öğrenmesi doğru bir şey değil…” 
LGBT Türk aile yapısına zarar 
vermez diyor.. Soruyorlar 
Cumhurbaşkanı yardımcısı 
adayına “Eşcinsel evliliklerle ilgili 
ne düşünüyorsun”, “Efendim 
gayet normal, herkesin özel 
hayatı, ama toplum buna hazır 
değil” diyor. Bir de Trabzonlu 
olacaksın. Trabzonlular bunu 
duysa, seni Trabzon'a sokmaz. 
“TÜRKİYE'NİN BİRLİĞİ, 
BÜTÜNLÜĞÜ İÇİN DE SIKINTI 
VAR”
Türkiye'nin birliği bütünlüğü için 
de sıkıntı var. HDP'nin 11 
maddelik tutum belgesini kabul 
ettik diyorlar. 
HDP'nin milletvekili adayları ne 
diyor: “7'li masanın kazanması 
halinde tutsak arkadaşlarımızı 
çıkaracağız” diyor. Kim bu 
tutsaklar. PKK'Li teröristler hatta 
Abdullah Öcalan… 
Bütün bu gerçekleri gördüğümüz 
zaman biz yeniden Refah Partisi 
olarak bu zihniyetin iktidar 
olmasına vesile olamayız. 
Bunlar 7'li masa değil, adeta 7'li 
maşa olmuşlar. Kimin maşası, 
HDP'nin, PKK'nın Fettullah 
Gülen Örgütünün ve LGBT 
Dernek ve Lobilerinin maşası 
olmuşlar.. 
“YAPTIKLARINIZ, 

YAPACAKLARINIZIN 
TEMİNATI..” 
İşte İBB.. İBB dünyanın en 
yüksek faiziyle dolar borçlanıyor. 
Yüzde 10.70.. Dünyada böyle bir 
faizle borçlanan kurum yok. Bu 
dolar borcunun faizi de İstanbul 
halkına yaptığı hizmetlere zam 
olarak yansıtıyor. Başkan 
olmadan önce ulaşımı ücretsiz 
hale getireceğiz diyorlardı, 
başkan olduktan sonra yüzde 
200 zam yaptılar. Yaptıklarınız 
yapacaklarınızın teminatı.. 
Ekonomiyi düzeltmek kim, siz 
kim. Bütün geçmiş 
uygulamalarınız ortada.. 
“2028'DE İKTİDARA 
YÜRÜYECEĞİZ”
Ekonomiyi düzeltmeleri de 
mümkün değildir. Bütün icraatları 
ortadadır. Ortaya koydukları 
proje, vaatler borca ve faize 
dayanmakta… 
14 Mayıs seçimlerinde 
desteğinizi bekliyorum. Bir oy 
Erdoğan'a, bir oy Erbakan'a… 
Milli görüş tarihinde olduğu gibi 
2023'de önce meclise, ardından 
da meclis performansımızla 
2028'de iktidara yürüyeceğiz 
Allah'ın izniyle… 
Burada baraj problemi 
olmadığını ifade etmek isterim. 
Yüzde 7 barajını ülke 
genelinde aşmamız gerektiğini 
düşünüyorlar. İttifaktaki 
partilerin oyu yüzde 7'yi geçtiği 
için baraj sorunu kalmıyor. 
Baraj endişesi olmadan, 
milletimizin oylarını, Yeniden 
Refah Partisine ve Milli Görüşe 
istiyoruz. Trabzon'da hidrolik 
ekipmanları, Sürmene'de 
Tersane, Araklı'da elektrik 
motor fabrikası Projemiz var. 
Bunların hayata geçmesi için 
mecliste mücadele edeceğiz. 
Atanamayan öğretmenlerimiz, 

din kültürü öğretmenlerimiz, staj 
ve çıraklık mağdurları, vekil 
imamlarımız bunların 
mağduriyetleri ile ilgili meclisin 
gündemine getirilmesi için konun 
takipçisi olacağız”  
“FINDIK VE ÇAY FİYATI EN 
YÜKSEK SEVİYEYE..” 
Karadeniz Bölgesinin çay ve 
fındık fiyatlarının en yüksek 
seviyeye getirilmesi, Karadeniz 
üreticisinin mecliste sesi 
olacağız. 
“TRABZON'A HIZLI TREN”
Sivas'tan Erzincan'a gelen hızlı 
trenin Karadeniz'e Trabzon'a 
ulaşması için en kısa sürede bu 
projenin tamamlanması için 
mecliste takipçisi olacağız. 
Kıyı balıkçıları da umut olmadı
“GÜNEY ÇEVRE YOLUNUN 
BİTİRİLMESİ…” 
Trabzon'un Güney Çevre 
Yolunun tamamlanmasının 
mecliste takipçisi olacağız. Bu 
yolun etrafında sebze hali, 
mobilya üretim alanları, 
mobilyacıların satış 
mağazalarının bulunduğu 
avm'ler, küçük sanayi sitelerinin 
bu yolun alanına yapılması 
Trabzon'un en az 2 kat daha 
büyütülmesine vesile olacağız.



Büyükliman
Postası 4 HABER 09.05.2023

Ulaştırma ve Altyapı Bakanımız Adil Karaismailoğlu'nun talimatıyla
Vakfıkebir - Karadağ Yaylası bağlantı yolunda asfaltlama çalışmaları başladı. 

KARADAĞ YAYLA
YOLU ASFALTLANIYOR 

Yİ Parti Genel Başkanı Meral 

İAkşener'in Çarşamba günü 
saat 17.00'da Atatürk 

Alanında yapacağı miting 
öncesi açıklamalarda bulunan 
Trabzon Milletvekili adayı Yavuz 
Aydın, “Biz bu mitingi çok 
önemsiyoruz. Çünkü ortamı 
germeye çalışanlara inat, 
demokrasi şöleni yaşatmak, 
insanlarımıza barış, umudu 
anlatmak, yüzlerinde tebessüm 
bırakmak istiyoruz” dedi.
İYİ Partili Yavuz Aydın, “Son 
günlerde istemediğimiz, 
üzüldüğümüz olaylar yaşadık. 
Ama bu oyuna gelmeden, 

onların tehdit diline teslim 
olmadan, sadece iyilik, sadece 
kardeşlik ve barış kazansın 
istiyoruz. İYİ Parti, bu ülkeye 
iyilik getirmek için kuruldu. 
Gerginlik çıkarmak isteyenlerin 
aksine, iyilik kazansın diyoruz. 
İyilik Hareketinin lideri Genel 
Başkanımızın mitingine herkesi 
davet ediyoruz. Sayın  
Akşener'in mitinginde iftira 
olmaz, yalan olmaz. Bu mitinge 
gelenler demokrasi şöleni 
havasını görür, mutlu olur, 
umudu yaşar, yüzünde 
tebessümle miting alanından 
ayrılır. Bu mitingi bu yüzden çok 

önemsiyoruz çünkü ülkenin 
barışa ve huzura ihtiyacı var” 
diye konuştu.
Yavuz Aydın, “Her zaman 
kardeşlik, her zaman huzurlu 
Trabzon, her zaman mutlu 
Türkiye diyeceğiz. Sayın Meral 
Akşener'in yanı sıra Trabzon'un 
evladı Ekrem İmamoğlu ve 
örnek insan Mansur Yavaş'ın da 
katılacağı mitingdeki coşku, 
inanıyorum ki Türkiye'nin 
yüzünü güldürecek. Bütün iyilik 
sevdalılarını, Türkiye'yi aydınlık 
geleceğe taşımak isteyenlerle 
mitingde buluşmak istiyoruz” 
dedi.

BACASIZ FABRÝKA OLAN TURÝZMÝ 12 AYA
YAYACAK TURÝZM PLANI GELÝÞTÝRECEÐÝZ
Yeniden Refah Partisi Trabzon Milletvekili Adayı Gökhan Şahin, Trabzon'da istihdamı artıracak
ekonomik, turizm, sosyal, hukuk ve eğitim alanında yapılacak yeni düzenlemelerle ilgili bilgi verdi. 

Ş
ahin yaptığı açıklamada, 
Trabzon'da en büyük 
sorunun işsizlik olduğunu 
belirterek “Şehrimizin ve 

bölgemizin en büyük sorunu 
işsizliktir. Bu sorun yüzünden 
insanlar önce köyden şehre, 
burada da istediğini 
alamayanlar batıya göç 
etmektedir. Biz Yeniden Refah 
partisi  olarak kimseyi bu 
şehirden göndermek 
istemiyoruz üretim istihdam 
adına yaptığımız projelerle, 
tersine göçü başlatacağız ve 
Trabzon'u tekrar ayağa 

kaldırmak için 
elimizden gelenin 
fazlasını 
yapacağız, . İlk 
olarak köylerden 
şehre göçün önüne 
geçmek için 
projeler üretip 
gerekirse teşvikler 
sağlanıp üreten 
köylü projesini 
hayata geçireceğiz. 
Trabzon'da özellikle 
turizmi 12 aya 
yayacak turizm 

planı hazırlayacağız. Trabzon 
un doğusu ve batısı ayırımı 
yapmadan 2 bölgenin de 12 ay 
boyunca turizmden en iyi ne 
şekilde yaralanılır diye projeler 
üretip turizm i 12 aya 
yayacağız.
“MİLLİ GÖRÜŞ NEDEN 
MECLİS'TE OLMALI”
Bugüne kadar ortaya 
koyduğumuz duruş milletimizin 
takdirine mazhar 
olmuştur.Meclis dışında dahi 
'Hayra motor, şerre 
fren'olduk(Ayasofya'nın cami 

olarak açılması,İstanbul 
sözleşmesi'nden çıkılması,ETY 
düzenlemesi,pandemi 
sürecinde ne olduğu belli 
olmayan aşılardan milletimizin 
korunması)İşte şimdi bu 
duruşumuzu parlamentoya 
taşıyacağız,bu misyonumuzu 
çok daha etkili şekilde yerine 
getireceğiz ve böylece 
kazanan,vatandaşımız olacak.
“GENÇLER ÜZERİNE 
ÇALIŞMALAR YAPACAĞIZ”
“14 Mayıs'ta bir seçimimiz var. 
O da gençlerin seçimi olacak. 
Demokrasiler, siyaset hep 
ülkelerin gelişimi için bir 
araçtır. Biz parti olarak kökleri 
mazide olan milli görüş, millî 
duruş ve mili şuuru prensip 
edinmiş bir yolun yolcusuyuz. 
Barajın olmadığı bu seçimde 
iddialıyız. Milletimizin vereceği 
destekle ülkemizin ve 
şehrimizin geleceğinde etkin 
olmak istiyoruz dedi ve 
sözlerine her evden bir oy 
Yeniden Refah Partisine bir oy 
da Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan a dedi.

V
akfıkebir ilçemiz ile 
Karadağ Yaylasına 
bağlantıyı sağlayan yol 

güzergahı karayolları 
tarafından asfaltlanıyor. Yolun 
bakım ve onarımı da yine 
karayolları ağına alınması 
dolayısıyla aynı kurum 
tarafından gerçekleştirilecek. 
Deregözü Mahallesinden, 
Karadağ Yaylasına kadar olan 
20 kilometrelik yol 
güzergahında daha önce 
Vakfıkebir Belediyemiz ve 
Trabzon Orman Bölge 
Müdürlüğü tarafından yol 
genişleme ve malzemeli bakım 
onarım çalışmaları yapılarak 
asfalta hazır hale getirilmişti. 
Vakfıkebir Belediye Başkanımız 
Muhammet Balta, “Yolumuzun 
altyapısının yapılarak asfalta 
hazır hale getirilmesinde büyük 

emeği olan TBMM Çevre 
Komisyonu Başkanı, AK Parti 
Trabzon Milletvekilimiz Sayın 
Muhammet Balta'ya, karayolları 
ağına alınarak asfaltlanmasını 
sağlayan Ulaştırma ve Altyapı 

Bakanımız Sayın Adil 
Karaismailoğlu'na, Trabzon 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu'na ilçem ve 
şahsım adına teşekkür 
ediyorum” dedi. 

YENÝDEN REFAH PARTÝMÝZE ÝLGÝDE
DESTEKTE HER GEÇEN GÜN ARTIYOR
14 Mayıs'ta gerçekleşecek olan seçimlerde Cumhur İttifakı'na katılan Yeniden Refah Partisi Vakfıkebir İlçe Başkanlığı
saha çalışmalarına aralıksız devam ediyor. Seçim çalışmaları kapsamında köylerdeki çalışmalara ağırlık verdi.

Y
eniden Refah Partisi 
Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Sadettin Çiçek yaptığı 

açıklamada, “Vakfıkebir İlçe 
Başkanlığı olarak bir an olsun 
sahaları boş bırakmıyoruz. 
Milletvekili adayımız Süleyman 

Pulat, Milletvekili adayımız 
Gökhan Şahin Ordu il 
sorumlumuz Yılmaz Karadeniz 
ile birlikte mahalle sakinleri ile 
buluşuyoruz.
Milletvekili adayımız Süleyman 
Pulat yaptığı açıklamada” 
bugüne kadar ortaya 
koyduğumuz duruş milletimizin 
takdirine mazhar olmuştur meclis 
dışında dahi hayra motor şerre 
fren olduk işte şimdi bu 
duruşumuzu parlamentoya 
taşımak istiyoruz bu 
misyonumuzu çok daha etkili 
şekilde devam ettireceğiz 
böylece kazanan ülkemiz ve 
vatandaşımız olacaktır.”dedi.
 Ordu sorumlusu Yılmaz 
Karadeniz yaptığı açıklamada 
“önce ahlak ve maneviyat 
anlayışımızı eğitim ekonomi 
siyaset kamu ve sosyal hayatta 
hakim kılma anlayışımızı 
mecliste olarak çok daha etkili 
bir şekilde sürdüreceğiz' dedi.

Milletvekili adayımız Gökhan 
Şahin yaptığı 
değerlendirmede“Büyük liman 
bölgesinin konuşan sesi 
olacağız, bu bölgeye hizmet 
etmek için elimizden geleni 
yapacağız, onun için 
gitmediğimiz yer sıkılmadık el 
bırakmıyoruz” dedi.
Vakfıkebir İlçe Başkanı Sadettin 
Çiçek yaptığı açıklamada 
öncelikli olarak 
cumhurbaşkanımız Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan'a bir oy her 
evden en az bir oy refah 
partimize istiyoruz. Sahada 
Cumhur ittifakı içerisinde 
olmamız vesilesiyle büyük 
teveccüh var milli tarihinin en 
yüksek oyunu alacağımıza 
inanıyoruz teşkilat olarak sahada 
etkin bir çalışma yürütüyoruz. 
Yeniden Refah Partimize ilgide 
destekte her geçen gün artıyor.  
Türkiye'nin Refah'ı için“önce 
vatan sonra Fatih Erbakan” dedi.

YAVUZ AYDIN MÝTÝNGE DAVET ETTÝ
İYİ Partili Aydın: Sayın Akşener'in mitingine katılanlar, ayrılırken insanlar mutlu olacak!
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Antalya'nın Alanya ilçesinde düzenlenen Masvep Türkiye Şampiyonasında Vakfıkebir Veteranlar Futbol Takımı Türkiye üçüncüsü oldu. 

GÖNÜLLERİN ŞAMPİYONU OLDULAR
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laştırma ve Altyapı Bakanı 

UAK Parti Trabzon 
milletvekili adayı Adil 

Karaismailoğlu, Mahalle 
Muhtarları ile İstişare 
Toplantısı'na katıldı. Türkiye'nin 
önemli bir süreçten geçtiğini dile 
getiren Karaismailoğlu, 14 Mayıs 
seçimlerini Türkiye 
Cumhuriyeti'nin en önemli 
seçimlerinden bir tanesi olarak 
gördüklerini kaydetti. Türkiye'nin 
her tarafına projelerle imza 
attıklarını dile getiren 
Karaismailoğlu, Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan'ın 
liderliğinde dünyanın gıpta ile 
baktığı işleri yaptıklarını söyledi. 
Birçok hayali gerçeğe 
dönüştüren kadro içerisinde 
olmanın kendisi için gurur 
olduğunu belirten 
Karaismailoğlu, büyük hedefleri 
olduğunu ifade etti. 
“Sonucunda milletimiz 
kazanacak, ülkemiz kazanacak, 
ülkemiz sonucunda lider 
ülkelerden bir tanesi olacak” 
diyen Karaismailoğlu, Trabzon'un 

Türkiye'nin parlayan yıldızı 
olduğunu, her zaman da öyle 
olacağını aktardı. Muhtarları her 
zaman çalışma arkadaşı olarak 
gördüklerini anlatan Bakan 
Karaismailoğlu, bundan sonra da 
böyle olacağını dile getirdi. 
“TRABZON İÇİN 
PLANLADIĞIMIZ PEK ÇOK 
İŞİMİZ VAR”
Karaismailoğlu, “Bizim Trabzon 
için düşündüğümüz, 
planladığımız pek çok işimiz var. 
İnşallah bunları hızlıca 
bitireceğiz ve yapacağımız, 
açıkladığımız bu büyük projelerle 
inşallah Trabzon'un değerine 
değer katacağız” diye konuştu. 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan'ın Trabzon'u ziyaret 
ettiğinin anımsatan 
Karaismailoğlu, “Hakikaten 
Trabzon çok büyük bir 
misafirperverlik gösterdi. 
Cumhurbaşkanımıza yaptığı 
hizmetlerden ve Türkiye'ye 
yaptığı hizmetlerden ve dünyada 
Türkiye'yi bu lider ülke vasfı ile 
temsil etmesinden dolayı 

hakikaten ona büyük bir 
teveccüh gösterdi Trabzonlular. 
İnşallah bunu 14 Mayıs'ta 
sandıkta da gösterecektir" dedi.
“ZİGANA TÜNELİ 
TÜRKİYE'NİN GELMİŞ 
OLDUĞU SEVİYEYİ 
GÖSTERİYOR”
Dün açılışı gerçekleştirilen 
Zigana Tüneli'nin, Türkiye'nin 
gelmiş olduğu seviyeyi gösteren 
çok önemli bir gösterge 
olduğunun altını çizen 
Karaismailoğlu, Türkiye'nin çok 
işler başardığına belirtti. 
Karaismailoğlu, “Muhtarlar bütün 
STK'lar ve Trabzonlular vatanına 
milletine aşık insanlar. 
Karşımızdaki oluşmuş olan 
ittifakı görüyorsunuz. Hükümeti 
yönetmeye talip olanların 
içerisindeki karışıklıkları, 
maalesef bunları kimin 
desteklediğini de sizler 
görüyorsunuz. O yüzden başta 
Trabzonlular olmak üzere 
bunlara sandıkta gerekli cevabı 
verilecektir" değerlendirmesinde 
bulundu.

HAFIZLAR BELGELERÝNÝ ALDI
Vakfıkebir İlçe Müftüsü Şükür Küçük, 'Hafızlık Tespit Sınavı'nda başarılı
olup "Hafızlık Belgesi" almaya hak kazanan öğrencilere belgelerini verdi.

akfıkebir İlçe 

VMüftülüğü'ne bağlı Hafız 
Hasan Kaan Kur'an 

Kursu'nda hafızlıklarını 
tamamlayan ve 2023 yılı Ocak 
ayında yapılan 'Hafızlık Tespit 
Sınavı'nda başarılı olan 
öğrencilere, Din Hizmetleri ve 
Eğitimi Şube Müdürlüğünce 
hazırlanıp gönderilen Hafızlık 
Belgeleri, Vakfıkebir İlçe 

Müftüsü Şükür Küçük 
tarafından verildi. Vakfıkebir 
İlçe Müftülüğü'nde düzenlenen 
belge merasimine hocalarıyla 
birlikte gelen, Hafız Hasan 
Kaan Kur'an Kursu öğrencileri; 
Muhammed Ali Kaya, Halil 
İbrahim Kara, Yavuz Bayraktar, 
Mustafa Hacısalihoğlu, 
Abdülhamit Arslan, Bedirhan 
Sarı, Bedirhan Öztürk, Mahmut 

Efe Kaan, Hafızlık Belgeleri ile 
Türkiye Diyanet Vakfı 
Vakfıkebir Şubesince 
hazırlanan hediyelerini veren 
İlçe Müftüsü Şükür Küçük, 
hafızları, hocalarını ve ailelerini 
tebrik etti. Müftü Küçük, 
öğrencilere ve hocalarına 
bundan sonraki eğitim öğretim 
hayatında ve çalışmalarında 
başarılar diledi.

Vakfıkebir Veteranlar futbol 
takımımız Antalya'da 
düzenlenen Türkiye 

Şampiyonasında Türkiye 
üçüncüsü olma başarısını 
gösterdi. Ligi şampiyon olarak 
tamamlayan Vakfıkebir, play-off 
maçları sonrası Bölge 

şampiyonluğunu da elde 
etmişti. Başarılı bir sezon 
geçiren Vakfıkebir Veteranlar 
takımı katıldığı Türkiye 
Şampiyonasında da hiç 
mağlubiyet almadan Türkiye 
üçüncüsü olma başarısı 
gösterdi. Alanya da düzenlenen 

Türkiye Şampiyonasında grup 
maçlarında, Kayseri Organizeyi 
3-0, Yozgat'ı 2-0, İstanbul'u 3-1 
yenerek gurup lideri olarak 
çeyrek finale yükseldiler. 
Çeyrek Final maçında Kayseri 
Veteranlar'ı 1-0 yenmeyi 
başararak yarı finale 

yükseldiler. Yarı final 
müsabakasında Ağrı 
Veteranlar ile normal süresi 
1-1 biten müsabakanın 
ardından seri penaltı 
atışları sonucu elenen 
Vakfıkebir temsilcisi, 3'lük-
4'lük maçında penaltı 
atışları sonucu Türkiye 
üçüncüsü olmayı başardı. 
Türkiye de ve yurt dışında 
yaşayan binlerce 
hemşerimiz facebook 
üzerinden canlı yayınlanan 
müsabakaları heyecanla 
izleme fırsatı buldular. 
Canlı yayınlar Büyükliman 
bölgesindeki ilçelerde de 
heyecanla takip edildi. 
Vakfıkebir ilçesinin ve 
bölgenin tanıtımına büyük 

bir katkı sunan Vakfıkebir 
Veteranlar Futbol takımını cani 
gönülden kutluyoruz. Gelecek 
yıl da hem ligde hem bölge 
şampiyonasında hem de 
Türkiye şampiyonasında bu 
başarısının devamını diliyoruz.

TRABZON MÝLLETVEKÝLÝ
ADAYI KARAÝSMAÝLOÐLU: “TRABZON,
CUMHURBAÞKANIMIZA BÜYÜK
MÝSAFÝRPERVERLÝK GÖSTERDÝ”

alışmalar kapsamında ÇÇaykara'ya giden Aydın, 
esnafın yoğun ilgisi ile 

karşılaştı. Ziyaretleri sırasında 
bir esnaf Aydın'a dert yandı ve 
AKP milletvekili adaylarının 
bakan statüsünde olduğunu 
ifade ederek, “Şu anki vekil 
adayları bakan statüsünde. 
Bunlar Trabzon'a ne gelecek, 
ne gidecek, ne de bizi bir daha 
görecek” şeklinde dert yandı.
Esnafın bu serzenişinin 
ardından konuşan Yavuz 
Aydın, “Ben seçimden seçime 
Trabzonlu değilim. Bazı aday 
arkadaşlar beklemiş, aday 
olduktan sonra 
gelipTrabzon'da ev 
kiralamışlar. Ondan sonra da 

haber yaptırmışlar, 'artık 
Trabzon'da evi yok diyemezler' 
diye. Benim Allah'a şükür, 
Trabzon'da babamdan kalma 
evim var. Her akşam gidip 
evimde kalıyorum. Bir an olsun 
o evden, çocukluğumdan, 
arkadaşlarımdan, şehrimden 
kopmadım. İş yoğunluğunda 
bile ilk fırsatta hep Trabzon'da 
kendimi buldum çünkü burada 
nefes alırım ben. 50 
yaşındayım, bu yıllardır böyle. 
Ancak bazıları seçimden 
seçime Trabzonlu oluyor” diye 
konuştu.
“Size söz veriyorum, bugün 
nasıl bu sokaklardaysam, size 
uğruyorsam, seçim sonrası da 
çay içmeye geleceğim” diyen 

İYİ Partili Aydın, mevcut 
adayların, aday adaylığı 
listesinde olmadığına da dikkat 
çekerek, “O kadar aday adayı 
içerisinden, ilk üç sıraya 
mevcut vekilleri aday 
koymadılar, ithal aday 
getirdiler. O listenin yarısı aday 
adaylarından içinden değil, 
dışarıdan geldi” diye konuştu. 
Yavuz Aydın'ın sözleri üzerine 
konuşan esnaf, “Bu iş bize de 
saçma geldi. Bu her dönem 
öyle oluyor. Büyükşehir 
Belediye Başkanlığı seçiminde 
de böyle oldu. O kadar 
temayül ve oylama yapıldı. 
Ancak Murat Zorluoğlu geldi. 
Buraya gelene kadar biz onu 
tanımıyorduk.” dedi.

MÝLLETVEKÝLÝ ADAYI AYDIN,
SEÇÝMDEN SEÇÝME TRABZONLU DEÐÝLÝM
İYİ Parti Trabzon Milletvekili adayı Yavuz Aydın, seçim çalışmalarına hiç ara vermeden devam ediyor.

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı AK Parti Trabzon milletvekili adayı Adil Karaismailoğlu,
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın ziyaretinde Trabzonluların çok büyük bir misafirperverlik
gösterdiğini belirterek, “Trabzonlular, inşallah bunu 14 Mayıs'ta sandıkta da gösterecektir" dedi.




